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Írásbeli választ igénylő kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
feltenni Varga Mihály pénzügyminiszter Úrhoz:

,,Milyen összegben kellett az önkormányzatoknak, állami cégeknek uniós
támogatásokat visszautalnia az Államkincstár számára?"

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Bár a 2018. április országgyűlési választások előtt számos uniós forrás-előleget szétosztott a magyar
kormány az önkormányzatoknak és állami cégeknek, a sajtó információi szerint a rendkívül magas
költségvetési hiány miatt most vissza kell utalni a pénz egy részét vagy egészét az
Államkincstárnak. Jellemzően olyan támogatásokról van szó, amelyek EU-s pályázatok előlegét
képezték volna, de még nem kerültek kifizetésre.
A sajtó szerint a Magyar Államkincstár illetékes pénztára levélben értesítette a polgármestereket és
cégvezetőket, hogy ha a részükre korábban átutalt európai uniós forrásból nyújtott támogatási
előleg összege meghaladja az ötvenmillió forintot, a számlájukon kezelt, még fel nem használt
támogatásokat 2018. szeptember 30-ig át kellett utalniuk a MÁK számlájára.

Tisztelt Miniszter Úr!

A fentiek alapján a következő kérdésem lenne Ön felé:
Tételesen mely önkormányzatokat és mely pályázatokat érintett a visszautalás, és milyen
összegben?
Tételesen mely állami vállalatokat és mely pályázatokat érintett a visszautalás, és milyen
összegben?
Van-e olyan pályázat, beruházás, amely a forrás-előleg visszautalása miatt nem tudott
megkezdődni, folytatódni?
Összesen mennyi forrás-előleget kellett visszautalnia a helyi önkormányzatoknak, valamint
az állami vállalatoknak a Magyar Államkincstár részére?

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2018. november 5.
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